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Vergadering 27-03-2024 

Agendapunt 2 

 

  

Conceptverslag van het overleg van het Regionaal Platform en Algemeen Bestuur Regio 

Midden-Holland d.d. 17 januari 2024  

  

Aanwezig    

Dhr. P. Verhoeve (voorzitter Regio Midden-Holland)  

Dhr. J.F. Weber, Zuidplas  

Dhr. F. Klovert, Zuidplas 

Dhr. D.A. de Haas, Zuidplas 

Mw. B.J.A. Leferink, Waddinxveen 

Dhr. M.K.A. Grauss, Bodegraven-Reeuwijk 

Dhr. M. Klijmij-van der Laan, Gouda 

Dhr. J. Beenakker, Krimpenerwaard 

Mw. M.G. Boere-Schoonderwoerd, Krimpenerwaard 

 

Dhr. M. van Dijk, controller Regio Midden-Holland     

Dhr. H.E. Postema, secretaris Regio Midden-Holland (verslag)  

 

Afwezig  

Dhr. J.L. van den Heuvel, Bodegraven-Reeuwijk 

Dhr. E.J. Nieuwenhuis, Waddinxveen 

 

Verslag  

Mw. I.L. Vos (Notuleerservice Nederland) 

  

 

 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering om 15.32 uur en verwelkomt de aanwezigen en in het bijzonder 

de heren Beenakker en Van Dijk.  

De nieuwe controller van Regio Midden-Holland, de heer Van Dijk, is per 15 januari jl. bij ODMH in 

dienst getreden als controller en was eerder onder meer werkzaam bij de gemeente Amsterdam en 

raadslid en wethouder in de gemeente Stichtse Vecht in de periode 2019-2022. 

De heer Beenakker is op 8 januari jl. geïnstalleerd als nieuwe burgemeester van gemeente 

Krimpenerwaard. Hij heeft veel ervaring met regionale samenwerkingen. 

 

1a: Benoeming Dagelijks Bestuurslid en vicevoorzitter 

Op grond van artikel 12 van de Gemeenschappelijke regeling Regio Midden-Holland wijst het Algemeen 

Bestuur een Dagelijks Bestuurslid aan op een vacante plaats in het Dagelijks Bestuur. Door het vertrek 

van mevrouw Bouvy-Koene is er één vacante plaats in het Dagelijks Bestuur. Het Algemeen Bestuur 

wordt voorgesteld om de heer Beenakker aan te wijzen als DB-lid. 

 

Bij acclamatie wordt de heer Beenakker benoemd tot lid en vicevoorzitter van het Dagelijks Bestuur van 

Regio Midden-Holland. 
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2. Concept verslag Platform-AB regio Midden-Holland 

2a.Concept verslag Platform-AB regio Midden-Holland  

Het verslag van Platform-AB regio Midden-Holland van 4 oktober 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2b. Aangepast beslispunt notitie en presentatie Regiodeal (n.a.v. vorige AB-vergadering) 

De zogenaamde ‘knokploeg’ (bestaande uit de heren Grauss, Weber en Nieuwenhuis, twee 

gemeentesecretarissen en twee strategisch adviseurs) komt op 19 januari a.s. voor het eerst bijeen, 

met als opdracht om Het Verhaal van Regio Midden-Holland aan te scherpen. Voor de lobby moet het 

verhaal meer onderscheidend zijn. Het kan nu voor meerdere regio’s van toepassing zijn. Het doel is 

om te komen tot een lobbystrategie en een versterking van de regio. 

 

De heer De Haas geeft de ‘knokploeg’ mee dat een cofinanciering van 50% fors is. Er moet echt wat 

voor gebeuren. Het is geen gratis geld. 

 

De voorzitter merkt op over de samenstelling van de ‘knokploeg’, te weten drie burgemeesters en de 

gemeentesecretarissen van de gemeente Krimpenerwaard en Gouda dat eenieder nog een ambtenaar 

kan betrekken om zo met zijn allen aan de slag te gaan. Vanuit het oogpunt van marketing zou voor de 

lobbystrategie naast gebiedspromotie, ook naar de cultuur in de regio moeten worden gekeken. 

Ereburger van Gouda, de heer Brand is bereid mee te denken over het meer onderscheidend maken 

van het verhaal van Regio Midden-Holland. De voorzitter geeft ‘de knokploeg’ in overweging om ook 

ereburgers uit andere gemeenten te betrekken, zodat het niet alleen een bestuurdersverhaal, maar echt 

een verhaal van het gebied/de regio wordt. 

 

Mevrouw Boere wil graag nog nader naar de inhoud van het verhaal kijken. Bepaalde zaken zijn nu nog 

onderbelicht. 

Bovendien is een agenda wenselijk. 

  

3. Wijziging Gemeenschappelijke Regeling Regio Midden-Holland 

De gemeenschappelijke regeling is aangepast conform de vereisten van de Wet Gemeenschappelijke 

Regelingen. De aangepaste versie moet uiteindelijk door de betreffende gemeenteraden worden 

vastgesteld. De Klankbordgroep van raadsleden besprak het voorstel en is daarover positief gestemd. 

De leden van de klankbordgroep kiezen er op dit moment niet voor het formaliseren van hun rol in deze 

Gemeenschappelijke Regeling. 

De nieuwe Gemeenschappelijke Regeling voor het Sociaal Domein vraagt wellicht wel om een formele 

commissie. 

 

De heer Weber merkt op dat er straks sprake is van een klassieke Regio Midden-Holland minus het 

Sociaal Domein. Hij pleit voor het instellen van een zwaardere adviescommissie voor het Sociaal 

Domein, omdat het in dat domein om heel veel geld gaat. 

De heer De Haas merkt op dat vanuit de Tafel de gemeenteraden worden geïnformeerd dat de 

mogelijkheid tot het inrichten van een klankbordgroep bestaat. Het is uiteindelijk aan de gemeenteraden 

om daarover te beslissen. Het werken met een klankbordgroep is prettig, want de raadsleden van de 

diverse gemeenteraden gaan dan in gesprek met elkaar.  

 

3a. Voorstel budgetoverheveling 2022-2023 Regio Midden-Holland 

In totaal hebben de bestuurlijke tafels een verzoek ingediend om € 219.202,- aan niet-bestede 

budgetten uit 2022 naar 2023 over te hevelen.  

Dit bedrag is onder te verdelen in: 

• Een budgetoverheveling van € 79.202 dat valt binnen de bestuurlijk vastgestelde afspraak zoals in 

de eerste alinea is geformuleerd. 

• Een budgetoverheveling van € 140.000 inzake project “uitvoeringsagenda van Triple helixoverleg 

Krimpenerwaard” waarvoor reeds in het begrotingsjaar 2020 een AB besluit is genomen en in het 

begrotingsjaar 2023 volledig afgerekend zal worden. Deze budgetoverheveling valt binnen de in 

begrotingsjaar 2020 gemaakte bestuurlijke afspraak. 
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Vanwege het in 2022 niet besteden van het saldo dat van 2021 naar 2022 door de bestuurlijke tafel 

Ruimte en Wonen en Duurzaamheid werd meegenomen, zal naar verwachting een saldo van € 11.421 

in de algemene middelen 2022 vrijvallen. 

De in het voorstel opgenomen onttrekkingen zijn onder voorbehoud, vanwege dat het begrotingsjaar 

2022 nog niet officieel is afgerond en de komende accountantscontrole “jaarrekening 2022” medio 

februari / maart 2023 plaatsvindt zouden de onttrekkingen nog kunnen wijzigen. 

 

Het Algemeen Bestuur stelt de voorgestelde budgetoverhevelingen vast. 

Het Algemeen Bestuur stelt het voorgestelde onttrekkingsbesluit van de bestemmingsreserve vast. 

 

4. Opvang van Oekraïense ontheemden en aansluiting bij coördinatie asielopvang  

4a.Voorstel Midden-Holland m.b.t. secretarisrol regionale samenwerking opvang Oekraïne 

4b.Regionale samenwerking coördinatie opvang Oekraïense ontheemden t.b.v. Dagelijks 

Bestuur Midden-Holland en Holland Rijnland 

De opvang van Oekraïners wordt niet langer gezien als een crisissituatie. Daarom wordt het 

staatsnoodrecht vervangen door de Tijdelijke wet opvang ontheemden Oekraïne. Hiermee gaat de 

verantwoordelijkheid voor de opvangtaak van de gemeenten van de burgemeesters naar de colleges 

van B&W. Landelijk wordt de rol van het veiligheidsberaad beëindigd en worden bestuurlijke afspraken 

in de toekomst gecoördineerd via de Landelijke Regietafel Migratie en Integratie (LRT) en op 

provinciaal niveau via de Provinciale Regietafel (PRT). De regio Hollands Midden behoudt voor de 

operationele coördinatie de Tijdelijke werkorganisatie Opvang Vluchtelingen (TWOV) die deze taak al 

sinds 2022 goed uitvoert. Voor de bestuurlijke afstemming wordt aangesloten bij de bestaande 

structuur die al is ingericht voor asielopvang (de woonregio’s). Dit besluit volgt uit een wettelijke 

wijziging en verandert niets aan de opgave voor de opvang van Oekraïners, de manier waarop hieraan 

invulling wordt gegeven en de (financiële) randvoorwaarden waaronder dat wordt gedaan. 

In december 2023 heeft in alle colleges uit de regio Midden-Holland en Holland Rijnland besluitvorming 

plaatsgevonden over hoe zij de regionale samenwerking met betrekking tot opvang van Oekraïners 

wensen te organiseren. Uit deze besluitvorming volgt dat de colleges het bestuur van de regio Midden-

Holland respectievelijk de regio Holland Rijnland verzoeken de rol van ambtelijk secretaris van het 

regionaal bestuurlijk overleg (RRT) voor opvang Oekraïners te vervullen, in aansluiting bij de 

coördinerende rol die zij vervult voor asielopvang. Het AB van de VRHM (Veiligheidsregio) heeft in 

december ingestemd met het voorstel nieuwe bestuurlijk aansturing en inzet TWOV). Gemeenten 

hebben een tijdelijke taak in de opvang van Oekraïners. Zodra deze tijdelijke taak niet meer van 

toepassing is, vervalt ook de regionale rol van de Midden-Holland en Holland Rijnland. 

 

Mevrouw Krijnberg (Regionaal procesbegeleider asielopvang) is aanwezig om het voorstel toe te 

lichten. Haar presentatie over het onderwerp asielopvang is geagendeerd voor het aansluitende, 

besloten voorzittersoverleg. 

Holland Rijnland en Midden-Holland volbrengen hun opgave behoorlijk goed. De gemeenten Zuidplas, 

Bodegraven-Reeuwijk en Gouda nemen veel vluchtelingen op. Het wachten is nu op de Spreidingswet. 

 

De heer Weber vertelt dat gemeente Zuidplas werkte aan een tijdelijke opvang (drie jaar) voor 

Oekraïense vluchtelingen. De voorlopige voorzieningenrechter stak er stokje voor. De bouw is 

stilgelegd met onder meer waterschade tot gevolg. Parkeernormen gaan tellen. De 

Bezwarencommissie is meermaals uitgesteld. De commissie komt begin februari bijeen. 

 

In het kader van een regionale opvanglocatie (300 asielzoekers) is in december jl. met de locatie naar 

buiten getreden. De gemeenteraad/politiek van Zuidplas wil aan minder asielzoekers opvang bieden 

(maximaal 200) en verspreid over de vier dorpen. Echter COA wil/kan geen locaties van 40-60 

personen oprichten. De indicatieve taakstelling ligt op ruim 200 personen. Alle gemeenten in de regio 

pakten of zijn de handschoen aan het oppakken.  

 

Mevrouw Boere zegt dat bij het ministerie van BZK is gevraagd naar het perspectief. Wat gebeurt er 

met de omgeving? De ontheemden wonen nu in ‘veredelde bouwketen’. Hoe staat het met visa en 
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verblijfsstatus? Gaan ze terug of blijven ze en in het laatste geval, wat is het perspectief in de zin van 

wonen en werken?  

 

De voorzitter wijst op het opkomende settelgedrag en op het punt van overfinanciering.  

 

Het Algemeen Bestuur stemt in met het voorstel om de rol van ambtelijk secretaris van het regionaal 

bestuurlijk overleg (RRT) voor opvang Oekraïners te vervullen, in aansluiting bij de coördinerende rol 

die door de regio Midden-Holland wordt vervuld voor asielopvang. 

 

5. Financiën 

5a.Voorstel budgetoverheveling 2023-2024 

Het dagelijks bestuur stelt voor de niet bestede jaarbudgetten 2023 naar het begrotingsjaar 2024 over 

te hevelen. Het Algemeen Bestuur wordt gevraagd het voorstel goed te keuren via de jaarrekening 

2023. In de jaarrekening zal in het hoofdstuk “voorstel resultaatverdeling” een samenvatting van het 

onderhavige voorstel worden weergegeven. Na bestuurlijke vaststelling van de jaarrekening kan het 

budget voor de betreffende doelen gebruikt worden. In het verleden heeft het bestuur besloten dat een 

niet besteed jaarbudget eenmalig naar het nieuwe begrotingsjaar overgeheveld kan worden. Indien het 

saldo van de budgetoverheveling binnen de periode van een jaar niet besteed is, zal het saldo in de 

algemene middelen vrijvallen. Op basis van de hiervoor genoemde besluit hebben de bestuurlijke tafels 

‘Economie, Onderwijs en Arbeidsmarkt’, ‘Ruimte en Wonen’, ‘Verkeer en Vervoer’ en ‘Duurzaamheid’ 

het verzoek om het restant van het reguliere jaarbudget 2023, naar begrotingsjaar 2024 over te 

hevelen. 

 

De heer Van Dijk bracht de overschotten in beeld. De voorgestelde budgetoverheveling past in de 

beleidslijn, die is vastgesteld door het bestuur. 

 

Mevrouw Boere hoopt volgend jaar op een nuttige en doelmatige uitgave in het kader van ambitie en 

‘handjes’. 

 

Voor de heer Grauss is ambitie leidend. Hij heeft weerstand tegen het ondoelmatig uitgeven van geld, 

zonder dat daaraan ambities ten grondslag liggen. 

 

Het Algemeen Bestuur gaat akkoord met de voorgestelde reguliere budgetoverhevelingen 2023 naar 

2024 voor de bovengenoemde bestuurlijke tafels. 

 

6. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 

7. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 16.08 uur. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Platform-AB van 27 maart 2024, 

 

het platform regio Midden-Holland,  

de secretaris,    de voorzitter,  

  

  

mr. drs. H.E. Postema  mr. drs. P. Verhoeve  

 

 


